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VM-0207-1  Luxury villa in Nova Santa Ponsa, Mallorca
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Villa / 别墅           
Country/国家：  Spain /西班牙                  

City/城市：  Mallorca / 马洛卡                  

Bedrooms/卧室： 4 

Bathrooms/浴室：4

Area/区域：700 m2 living area+ 230 m2 ground floor / 700平方米的生活区+230平方米的地面
Land size/土地面积 :  2,450 m² 

Price/ 价格：8,900,000  €

First floor: Spacious entrance hall, large living room with fireplace, dining room, an elegant design, fitted kitchen, guest toilet. Second living room, bedroom and bathroom for guests.
All rooms have access to the luxurious Mediterranean garden with palm trees, a fountain and a "summer home" area of about 70m ² with a pool of about 82 m2.
Second floor: Spacious entrance hall, large living room, two bedrooms with luxury en-suite bathroom and dressing room, where you can enjoy magnificent views of the sea and the garden.
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Ground floor: a basement garage for 4 cars, ready basis for a wine cellar and a spa.
The villa is being sold fully furnished.
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• High-quality construction materials and equipment
 • Modern design high-end
 • Design kitchen
• High quality double windows
 • LED technology - the design of lighting
 • House-Management-System
 • Alarm
 • Design fireplace
 • Solarenergie / Solar Energy
 • Lift
 • Air-conditioning h / t
 • Bose-Soundsystem
 • Sat / TV
 • Marble floors with heating
 • Heated marble pool
• indoor and outdoor terraces
 • Garden
 • Summer kitchen
 • Hall for fitness
 • Garage for 4 cars
• Utility rooms
This unique new design villa is located close to the golf course, tennis court and the latest fashionable design port "Port Adriano" constructed by French designer Philippe Starck.
A very popular family resort of Santa Ponsa (Santa Ponsa) located in the south-western part of Mallorca, on the banks of the bay. It is located 20 km west of the capital of the island - palm trees, 30 km from the airport.
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Santa Ponsa attracts tourists the long sandy beach, picturesque secluded coves, a cozy and quiet atmosphere that prevails at this resort even in the high season.

一楼：宽敞的门厅，带壁炉的大客厅，饭厅，优雅的设计，配备齐全的厨房，客用洗手间。第二个客厅，卧室和浴室供客人。
所有客房都配有豪华的地中海花园，棕榈树，喷泉和“夏家”面积约70米²约82平方米带游泳池的。
二楼：宽敞的入口大厅，大客厅，两间卧室，豪华的连接浴室和更衣室，在那里你可以欣赏到壮观的大海和花园。
地下：4辆汽车的车库的地下室，准备一个酒窖和一个水疗中心的基础。
该别墅被出售配套齐全。

  •高品质的施工材料和设备
 • 高端现代设计
 •设计厨房
  • 高品质双层窗
 • LED技术 - 照明设计
 •房屋管理系统
 •报警
 •设计的壁炉
 • Solarenergie /太阳能
 •提起
 •空调H / T
 •百色音响系统
 •SAT /电视
 •带加热的大理石地板
 •加热的大理石游泳池
 •室内和室外露台
 •花园
 •夏季厨房
 •健身馆
 •4辆汽车的车库
 •实用房
这种独特的新设计的别墅位于靠近高尔夫球场，网球场和最新的时尚设计港“港口阿德里亚诺”由法国设计师菲利浦·斯塔克建造。
（圣庞沙）圣庞沙一个非常受欢迎的家庭度假胜地位于马略卡岛西南部的一部分，对银行的海湾。它位于岛 - 棕榈树，30公里，从机场的首都以西20公里。
圣庞沙吸引游客长长的沙滩，风景如画的幽静的海湾，一个舒适，安静的氛围，即使在高发季节，在这个度假胜地盛行。
Svetlana Timashova: 如果你有兴趣这个属性，请发送请求mail@redfeniksgroup.ru
If you are interested this property please send request to  mail@redfeniksgroup.ru








